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Abstract (en)
In order to be able to automatically and safely control the distance between successive vehicles on the same railway track, means are provided
which form a distance variable (Ud) corresponding to the distance between the vehicles. On the vehicles in each case a control device (18) is
present which controls the speed as a function of this distance variable (Ud) in such a way that the speed is always lower, by a specific amount,
than the acceptable speed determined by the distance variable (Ud). The speed of the vehicle is measured with two independent speed measuring
devices (50, 52') and two mutually independent control units (48, 48') trigger emergency braking if the measured speed exceeds the distance
variable (Ud). <IMAGE>

Abstract (de)
Um den Abstand von auf derselben Bahn aufeinanderfolgenden Fahrzeugen automatisch sicher steuern zu können, sind Mittel vorhanden, die
eine den Abstand zwischen den Fahrzeugen entsprechende Abstandsgrösse (Ud) bilden. Auf den Fahrzeugen ist jeweils eine Steuereinrichtung
(18) vorhanden, die in Abhängigkeit von dieser Abstandsgrösse (Ud) die Geschwindigkeit derart regelt, dass sie immer um einen bestimmten
Betrag kleiner ist als die von der Abstandsgrösse (Ud) gegebene zulässige Geschwindigkeit. Die Geschwindigkeit des Fahrzeugs wird mit zwei
unabhängigen Geschwindigkeitsmesseinheiten (50,52') gemessen und zwei voneinander unabhängige Steuereinheiten (48,48') lösen eine
Notbremsung aus, falls die gemessene Geschwindigkeit die Abstandsgrösse (Ud) überschreiten sollte. <IMAGE>
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